

1. KPRJ BUILDERS SDN. BHD. (409777-M), anak syarikat milik penuh KUMPULAN PRASARANA RAKYAT JOHOR SDN. BHD. (199501037034), mempelawa Kontraktor-kontraktor di negeri Johor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Peminaan Malaysia (CIDB) dalam kelas pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut:-

BUTIR-BUTIR TENDER	SYARAT-SYARAT TENDER	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	HARGA DOKUMEN TENDER	TARIKH TUTUP TENDER
<p><b>NO. TENDER: PISB/2020/LEPAU-P4700/EW-PIA/PI1</b></p> <p>CADANGAN PEMBANGUNAN PENERANG INLAND SUPPLY BASE (PISB) DI ATAS LOT PTD 5209, KAMPUNG LEPAU, MUKIM PENERANG, DAERAH KOTA TINGGI, JOHOR DARUL TA'ZIM UNTUK TETUAN KPRJ BUILDERS SDN BHD:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>PACKAGE 1 – SITE PREPARATION, EARTHWORKS, SOIL IMPROVEMENT, PRECAST BOX CULVERT BRIDGE AND ALL ASSOCIATED WORKS (PHASE 1A)</li> </ul>	<p>Taraf:- Terbuka kepada semua kontraktor dari NEGERI JOHOR</p> <p>Syarat Pendaftaran: CIDB Gred – G7 Kategori – CE</p> <p>Syarat-Syarat Teknikal/ Kewangan Mandatori:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>Purata perolehan tahunan untuk 5 tahun terakhir tidak kurang RM10.0 juta;</li> <li>Berjaya menamatkan sekurang-kurangnya satu projek Kerja Tanah &amp; Infrastruktur dalam tempoh 5 tahun yang lalu dengan nilai kontrak tidak kurang RM15 juta;</li> <li>Perlu memiliki kemudahan kewangan dan kemudahan bank dengan nilai tidak kurang RM2.5 juta;</li> <li>Modal Berbayar Dana Pemegang Saham dalam tempoh tiga tahun terakhir hendaklah positif.; dan</li> <li>Tenaga kerja mestilah berdaftar dengan CIDB.</li> </ol>	<p>Tempat:- KPRJ BUILDERS SDN. BHD. G07 &amp; G08, Blok 4, Danga Bay, Jalan Skudai, 80200 Johor Bahru, Johor</p> <p>Mulai Tarikh:- 10/03/2021</p> <p>hingga 22/3/2021</p>	<p>RM2,500.00 Ringgit Malaysia Dua Ribu Lima Ratus Sahaja.</p> <p>Dalam Bentuk:- 'Bank Draft' atau 'Money Order'</p> <p>Pembayaran Kepada:- KPRJ BUILDERS SDN. BHD.</p>	<p>Dimasukkan ke dalam Peti Tender di alamat: KPRJ BUILDERS SDN. BHD. G-07 &amp; G-08 Blok 4 Danga Bay, Jalan Skudai, 80200 Johor Bahru, Johor</p> <p>Tarikh:- 24/3/2021</p> <p>Sebelum 12.00 tengah hari</p> <p>SERAHAN DOKUMEN TENDER YANG LEWAT AKAN DITOLAK</p>

2. Petender yang berminat adalah dipelawa untuk menyertai tender di atas dan mesti memenuhi syarat-syarat **WAJIB** berikut-  
 (a) Memenuhi kriteria serta kelayakan seperti di jadual di atas;  
 (b) **WAJIB** menghadiri **Sesi Taklimat Tender dan Lawatan Tapak** secara "**Virtual**" seperti berikut:

Tarikh	: 09 Mac 2021
Masa	: 10.00 pagi
Tempat	: Pautan 'link' ke sesi taklimat Tender secara Virtual akan dimaklumkan kemudian
Nota	: i. Petender yang berminat dikehendaki menghantar melalui emel info-info seperti berikut: <ul style="list-style-type: none"> <li>Nama Syarikat; dan</li> <li>Nama, no telefon dan alamat emel wakil yang diberikuasa oleh pihak syarikat;</li> <li>Salinan siji CIDB yang sah; kepada <a href="mailto:nurfarahniz@kprj.com.my">nurfarahniz@kprj.com.my</a> dan <a href="mailto:khadjiah@kprj.com.my">khadjiah@kprj.com.my</a>; selewat-lewatnya dua (2) hari sebelum dari tarikh sesi taklimat tender secara virtual;</li> </ul> ii. Petender yang berminat dinasihatkan menghantar wakil yang mempunyai pengetahuan mengenai Tender dan Kontrak bagi kerja ditawarkan di atas serta diberi hak kuasa mewakil oleh pihak syarikat.

3. Dokumen Meja Tender boleh disemak di pejabat **KPRJ BUILDERS SDN. BHD.** seperti di alamat tertera di atas (Tel.: 07-2358377, Fax: 07-2359377) pada waktu pejabat iaitu hari Ahad hingga Khamis (9.00 pagi – 5.00 petang).
4. Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada pemilih lesen Kontraktor yang sah sahaja. Pemilih lesen yang sah dikehendaki mengemukakan Sijil Pendaftaran Asal yang masih sah tempohnya yang dikeluarkan CIDB untuk semakan sebelum dibenarkan mengambil Dokumen Tender serta satu Salinan Sijil tersebut yang telah disahkan untuk tujuan rekod dan simpanan. Hanya kontraktor yang telah menghadiri lawatan tapak/taklimat sahaja layak untuk membeli tender.
5. Tawaran hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan tajuk tawaran di bahagian atas kanan sampul surat serta dimasukkan kedalam Peti Tender di alamat, tarikh dan masa seperti tertera di atas.
6. Pihak **KPRJ BUILDERS SDN. BHD.** tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah. Semua perbelanjaan yang terlibat dengan tender ini adalah tanggungjawab pentender.
7. Maklumat lanjut mengenai iklan ini atau profil Kumpulan Prasarana Rakyat Johor Sdn Bhd boleh dilayari di laman web kami [www.kprj.com.my](http://www.kprj.com.my).